
                Zápisnica z konferencie OZ CHPH Košice zo dňa 17.11.2019 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 

Program: 1. zahájenie konferencie 

                  2. voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

  3. príhovor predsedu OZ CHPH Košice 

                 4. správa o činnosti výboru 

                  5. správa o hospodárení OZ CHPH Košice 

  6. správa revíznej komisie OZ CHPH Košice 

7. vyhodnotenie pretekovej sezóny 2019 

8. zmena pretekového smeru OZ CHPH Košice 

9. diskusia, podnety chovateľov 

                 10. voľba členov nového výboru 

                 11. záver 

 

1. Tajomník OZ CHPH Košice, p. Kovaľ, privítal prítomných a dal odsúhlasiť 

program rokovania. Zároveň predložil chovateľom kľuč na hlasovanie delegátov 

za jednotlivé ZO na dnešnej konferencii. Kľúč bol stanovený podľa počtu 

nasadzovaných holubov v roku 2019 v danej ZO. 

ZO Myslava  2      

ZO Krásna  4           

ZO Geča  6              

ZO N. Hutka 6          

ZO Bidovce  6          

ZO Rozhanovce 2      

ZO M. Ida  4     

 

Počet delegátov na hlasovanie po spočítaní všetkých ZO je 30. 

Vyzval prítomných o doplnenie bodov v prípade požiadaviek. Bez pripomienok. 

Program schôdze: 

Hlasovalo:    za: 30              proti: 0               zdržali sa :0 

Jednohlasne schválený program konferencie. 

 

 

2. Za zapisovateľa bol navrhnutý p. Špišák a za overovateľa zápisnice p. Roba. 

Pán Roba sa okamžite vzdal funkcie overovateľa zápisnice. Následne bol za 

overovateľa navrhnutý p.Moško M. 

Hlasovanie za zapisovateľa:  

Hlasovalo:     za: 30              proti: 0               zdržali sa :0 

Jednohlasne schválený zapisovateľ zápisnice konferencie OZ CHPH Košice. 

 

 

3. Do návrhovej komisie boli navrhnutý : p. Popík, p. Plesko a p. Samuelis .  



Do volebnej komisie boli navrhnutý : p. Pecha, p. Bačo a p. Bodonský .  

Hlasovalo:     za: 30              proti: 0               zdržali sa :0 

Jednohlasne schválený členovia návrhovej a volebnej komisie OZ CHPH 

Košice. 

 

 

4. Správu o činnosti výboru OZ  predniesol predseda OZ CHPH Košice 

Ing.Seliga. Informoval prítomných členov dnešnej konferencie o zasadnutiach 

výboru OZ CHPH Košice v roku 2019. Zasadnutia výboru sa uskutočnili dva 

krát ako samostatné a dva krát rozšírené zasadania spolu s predsedami ZO ,aby 

bola možnosť širšej účasti na rozhodovaní OZ .(príloha č.1 k zápisnici) 

 

 

5. Správu o hospodárení predniesol pokladník p. Tarhanič a vyplatil každému 

ZO presne vypočítanú finančnú čiastku za neuskutočnené preteky. 

Následne vyhodnotil DERBY preteky  za rok 2019. 

 (príloha č.2 k zápisnici) 

 

 

6. Správu revízna komisia nepredložila a bola bez komentára. 

 

 

7. Vyhodnotenie pretekovej sezóny vykonal výcvikár OZ CHPH Košice,                        

p. Miškovič, v spolupráci s tajomníkom OZCHPH Košice, p. Kovaľom.  

 

 

8. Ďalším bodom konferencie bolo hlasovanie za zmeny v pretekovom pláne OZ 

CHPH Košice. 

 

8.1  Za posun,resp.zmenu tratí hlasovalo:  

ZO Myslava  za: 2                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Krásna  za: 4                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Geča   za: 6                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO N. Hutka za: 6                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Bidovce  za: 0                proti: 6               zdržali sa :0 

ZO Rozhanovce  za: 2                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO M. Ida  za: 4                proti: 0               zdržali sa :0 

 

Výsledok hlasovania ZO:  za: 24                proti: 6               zdržali sa :0 

Posun tratí ,zmena bola po hlasovaní ZO CHP Košice schválená. 

 

 

 



 

8.2  Za zmenu smeru tratí až na sever smer  (Waršava) hlasovalo:  

ZO Myslava  za: 2                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Krásna  za: 0                proti: 4               zdržali sa :0 

ZO Geča   za: 0                proti: 6               zdržali sa :0 

ZO N. Hutka za: 6                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Bidovce  za: 0                proti: 6               zdržali sa :0 

ZO Rozhanovce  za: 2                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO M. Ida  za: 4                proti: 0               zdržali sa :0 

 

Výsledok hlasovania ZO:  za: 14                proti: 16               zdržali sa :0 

Posun tratí smer sever smer Varšava po hlasovaní ZO CHP Košice nebol 

schválený. Následne rovnakým počtom hlasov bolo odsúhlasená príprava trati 

výcvikárov ZO a výcvikara OZ smer Lodž .  

 

8.3 Za uskutočnenie DT a SDT v KDTRŠ  a SD tratí s OZ Prešov: 

 

ZO Myslava  za: 2                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Krásna  za: 4                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Geča   za: 6                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO N. Hutka za: 6                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Bidovce  za: 6                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO Rozhanovce  za: 2                proti: 0               zdržali sa :0 

ZO M. Ida  za: 4                proti: 0               zdržali sa :0 

 

Výsledok hlasovania ZO:  za: 30                proti: 0               zdržali sa :0 

 

8.4 Za zastupovanie Výboru (Štatutárov Predseda a Taj.OZCHPHKošice na  

OZ Košice na regionálnej výstave KDTRŠariš: 

Hlasovaním boli jednohlasne schválení členovia výboru OZ CHPH Košice. 

 

Výsledok hlasovania ZO:  za: 30                proti: 0               zdržali sa :0 

 

9. Diskusia:  

V diskusii vystúpili: 

 

p. Šoltés 

- navrhol do pretekového plánu na rok 2020 vložiť 3x dlhú trať a 1x národný 

pretek, ktorý by košoval v Košiciach, nie na inom nasadzovanom  mieste mimo 

OZ CHPH Košice. 

 

 

 



 

p. Horváth 

- položil otázku či je normálne, že výsledky doletov holubov po preteku sa 

vyhodnocujú  rovnako u chovateľov s EKS a u chovateľov s konštatovacími 

hodinami. 

- navrhoval, aby OZ CHPH Košice nakúpilo EKS pre chovateľov, ktorí nemajú 

EKS v OZ. 

 

p. Stolár 

- konštatoval nevhodný zdravotný stav holubov nasadzovaných na preteky. 

 

p. Roba 

- navrhol, aby OZ CHPH Košice dali opraviť  resp. vyrobiť  nové koše vo 

vozíku 

- vytýkal zlé čistenie a dezinfekciu prepravného vozíka a zlú údržbu počas 

zimnej sezóny. 

 

p. Bodonský 

- konštatoval zlé naplánovanie pretekov počas pretekovej sezóny. Pri 12 

pretekoch so starými holubami je 7 dvojpretekov. Čo podľa neho je nevhodné 

a navrhol, aby to výcvikár OZ spolu s výcvikármi a predsedami všetkých ZO 

zosúladili. 

 

p. Moško 

-  predniesol návrh, aby tvorbu pretekového plánu na nasledujúci rok 2020 

zostavoval výcvikár OZ Košice spolu s vopred oboznámenými a zvolanými 

výcvikármi a predsedami všetkých ZO. 

 

p.Kaščák 

-predniesol návrh na zníženie resp. stanovenie nižšieho počtu holubov ktoré 

budú bodovať vrámci pretekov OZ.  

Následne mu odpovedal p.Kovaľ ,ktorý ponúkol ,že výbor sa bude zaoberať 

myšlienkou na zasadaní – vyhodnocovať a odmeňovať aj chovateľov vrámci 

percentuálnej úspešnosti. 

 

p.Šesták  

-navrhol vytvárať aj výsledky pretekov  tzv. Americkým systémom len 

z holubov vrámci počítaných na 20% 

 

 

10. Voľba výboru 



Pán Palenčár, p. Tarhanič, p. Kovaľ sa vzdali členstva vo výbore OZ CHPH 

Košice a následne aj p. Seliga sa vzdal počas konferencie funkcie predsedu 

a člena výboru OZ CHPH Košice. 

Po vyzvaní členov konferencie k navrhnutiu nových členov výboru sa prihlásila 

p. Kozlajová.  

Voľba nových členov výboru OZ CHPH Košice sa nekonala. Nikto 

s prítomných nemal záujem odvolať a zároveň ani nikto nemal kandidáta do 

výboru OZCHPH Košice. Nakoľko súčasnému výboru nie je ľahostajné ako 

ďalej bude fungovať OZ Košice na podnet chovateľov ostávajú do volieb v roku 

2020 členmi výboru. 

 

11.Záver 

Konferenciu ukončil tajomník p. Kovaľ a poďakoval prítomným za účasť . 

 

 

Kráľovce, 17.11.2019      

                                                

             ..............................................   

Zapísal:                   Bc. Michal Špišák 

                                                          člen OZ CHPH Košice,  

          ZO Rozhanovce 

 

 

 

Overovateľ:          ..............................................                                           

       Moško Miroslav 

 

 

..................................... 

Za správnost Taj.OZCHPH 

Kovaľ Peter    

Prílohy: 

Č.1 ,2 

                                            
 


